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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Зам.-председателят на Българска търговско-промишлена палата (БТПП) Красимир Дачев коментира в "Денят ON
AIR" думите на финансовия министър, че сме изправени пред фалит: "Тя не го казва за пръв път. Тя казва
обективното състояние на държавата в момента, тя го каза като симптом".Според него задължение на
финансовия министър и на Централната банка е да хващат симптомите на влошаване на икономическото... 

Днес (17 март) коалиция "Продължаваме Промяната – Демократична България" (ПП-ДБ) и Асоциацията на
организациите на българските работодатели (АОБР) проведоха среща, на която потвърдиха сходство в политиките
и приоритетите си. От страна на коалицията присъстваха Кирил Петков, Асен Василев, Божидар Божанов,
Надежда Йорданова, и Кристина Петкова. АОБР бе представена от ръководствата на Асоциация на ин... 

На среща с работодателските организации представители на "ЛЕВИЦАТА!" изложиха вижданията си за
подобряване на бизнес средата и икономиката, цялостна реформа в енергетиката, образование и пазар на труда,
социална политика, европейски политики и инвестиции. Валери Жаблянов, представляващ коалиция "ЛЕВИЦАТА!",
отбеляза дългогодишните процеси на загуба на идентичност на левицата в България и респектив... 

По покана на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) екипът ни се включи в бизнес среща с компании
от Пакистан. Виктор Гусев, началник отдел "Инвестиционен анализ" представи инвестиционния профил,
приоритетните индустрии и бизнес средата в София в рамките на онлайн събитие, организирано от БТПП,
Търговско-промишлената палата на гр. Сиалкот, Пакистан и посолството на България в Пакистан. В р... 

Заглавие: Бизнесмен: Спреш ли да купуваш, автоматично цените ще започнат да падат надолу
Дата: 17.03.2023 09:08
Медия: Бургас 24

Заглавие: Надежда Йорданова получи грамота за предложението за "синя карта"
Дата: 17.03.2023 11:03
Медия: Банкеръ

Заглавие: "ЛЕВИЦАТА!" и работодателите откриха много допирни точки в приоритетите си
Дата: 17.03.2023 10:51
Медия: Гласове

Заглавие: Инвест София представи икономическата и бизнес средата пред компании от Пакистан 
Дата: 17.03.2023 10:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: ЛЕВИЦАТА! и работодателите откриха много допирни точки в приоритетите си
Дата: 17.03.2023 09:51
Медия: OFFNews

https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Spresh-li-da-kupuvash-avtomatichno-cenite-shte-zapochnat-da-padat-nadolu-1602637
https://banker.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/read/%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%B9%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0/
https://glasove.com/politika/levitsata-i-rabotodatelite-otkriha-mnogo-dopirni-tochki-v-prioritetite-si
https://vestnikstroitel.bg/news/295129_%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0
https://offnews.bg/izbori/levitcata-i-rabotodatelite-otkriha-mnogo-dopirni-tochki-v-prioritetit-797236.html


На среща с работодателските организации представители на "ЛЕВИЦАТА!" изложиха вижданията си за
подобряване на бизнес средата и икономиката, цялостна реформа в енергетиката, образование и пазар на труда,
социална политика, европейски политики и инвестиции. Валери Жаблянов, представляващ коалиция "ЛЕВИЦАТА!",
отбеляза дългогодишните процеси на загуба на идентичност на левицата в България и респектив... 

На среща с работодателските организации представители на "ЛЕВИЦАТА!" изложиха вижданията си за
подобряване на бизнес средата и икономиката, цялостна реформа в енергетиката, образование и пазар на труда,
социална политика, европейски политики и инвестиции. Валери Жаблянов, представляващ коалиция "ЛЕВИЦАТА!",
отбеляза дългогодишните процеси на загуба на идентичност на левицата в България и респектив... 

Представителите на коалиция "Продължаваме Промяната – Демократична България"- Кирил Петков, Асен
Василев, Божидар Божанов, Надежда Йорданова, и Кристина Петкова потвърдиха сходство в политиките си и
приоритетите на Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР). Това стана ясно след
проведена среща, на която кандидатите за народни представители дискутираха с ръководствата на АИКБ,... 

Зам.-председателят на Българска търговско-промишлена палата (БТПП) Красимир Дачев коментира в "Денят ON
AIR" думите на финансовия министър, че сме изправени пред фалит: "Тя не го казва за пръв път. Тя казва
обективното състояние на държавата в момента, тя го каза като симптом". Според него задължение на
финансовия министър и на Централната банка е да хващат симптомите на влошаване на икономическот... 

Коалиция "Продължаваме Промяната – Демократична България" и АОБР: Приоритет са приемането в еврозоната,
инвестициите в инфраструктура и работна ръка Представителите на коалиция "Продължаваме Промяната –
Демократична България"- Кирил Петков, Асен Василев, Божидар Божанов, Надежда Йорданова, и Кристина
Петкова потвърдиха сходство в политиките си и приоритетите на Асоциацията на организациите на бъл... 

Зам.-председателят на Българска търговско-промишлена палата (БТПП) Красимир Дачев коментира думите на
финансовия министър, че сме изправени пред фалит: "Тя не го казва за пръв път. Тя казва обективното състояние
на държавата в момента, тя го каза като симптом". Според него задължение на финансовия министър и на
Централната банка е да хващат симптомите на влошаване на икономическото състояние и да... 

Заглавие: "ЛЕВИЦАТА!" и работодателите откриха много допирни точки в приоритетите си
Дата: 17.03.2023 08:37
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Коалиция "Продължаваме Промяната – Демократична България" и АОБР: Приоритет са приемането в
еврозоната, инвестициите в инфраструктура и работна ръка
Дата: 17.03.2023 07:44
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Красимир Дачев: Росица Велкова казва обективното състояние на държавата в момента
Дата: 17.03.2023 05:02
Медия: Елхово.news

Заглавие: Среща на АОБР
Дата: 17.03.2023 00:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Красимир Дачев огласи как България да изплува от фалита
Дата: 16.03.2023 21:37
Медия: Блиц

Заглавие: Красимир Дачев: Цените се натискат, ако народът спре да купува
Дата: 16.03.2023 20:25
Медия: Bulgaria ON AIR

https://novinata.bg/politika/levicata-i-rabotodatelite-otkriha-mnogo-dopirni-tochki-v-prioritetite-si/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/425286-koalitsiya-prodalzhavame-promyanata-demokratichna-balgariya-i-aobr-priorite
https://elhovo.news/?p=158687
https://www.bcci.bg/news/19409
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/krasimir-dachev-oglasi-kak-blgariya-da-izpluva-ot-falita_news942635.html
https://www.bgonair.bg/a/217-izbori-2023/299081-krasimir-dachev-tsenite-se-natiskat-ako-narodat-spre-da-kupuva


Според госта политиците живеят в паралелен свят, а не в този, в който живее обществотоЗам.-председателят на
Българска търговско-промишлена палата (БТПП) Красимир Дачев коментира в "Денят ON AIR" думите на
финансовия министър, че сме изправени пред фалит: "Тя не го казва за пръв път. Тя казва обективното състояние
на държавата в момента, тя го каза като симптом". Според него задължение на финансови... 

На среща с работодателските организации представители на "ЛЕВИЦАТА!" изложиха вижданията си за
подобряване на бизнес средата и икономиката, цялостна реформа в енергетиката, образование и пазар на труда,
социална политика, европейски политики и инвестиции. Валери Жаблянов, представляващ коалиция "ЛЕВИЦАТА!",
отбеляза дългогодишните процеси на загуба на идентичност на левицата в България и респектив... 

В Белоградчик се проведе Промоционален уъркшоп по проект "Възобновяема енергия за интелигентен растеж и
защитена околна среда". Интерес към събитието проявиха представители на общинска администрация и
граждани. Проектът има за цел да увеличи капацитета и да повиши осведомеността по въпроси свързани с
околната среда, като възобновяемите енергийни източници и енергийната ефективност на местните вла... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
9)

Министърът на иновациите и растежа Александър Пулев откри в Тел Авив българо-израелски бизнес форум с
представители на над 60 компании от двете страни. Български технологични стартиращи, малки и средни
компании от секторите ИКТ, финтех, киберсигурност, облачни и мобилни технологии проведоха двустранни срещи с
представители на израелския бизнес. Събитието се организира от Изпълнителната агенция за ... 

Дни след като даде старт на строителството на завод за бронирани машини в Бургас, българският предприемач
Антон Стефов, емигрирал преди години в Канада, депозира инвестиционното си намерение за такова
производство и в родния си Благоевград. Пред кмета на областния център бизнесменът потвърди желанието си
да изгради завод за бронирани автомобили, в който ще работят 500 специалисти, чиито възнагражд... 

SsangYong показа електрическия кросоувър Torres EVX. Всъщност това е обикновен Torres, но с оригинален
дизайн на предницата и различен интериор. Torres EVX (EV-eXtreme), например, ще има двустепенна оптика,
пунктирана лента от светлини и извит широкоекранен дисплей в стил BMW. Световната премиера на
електрическия автомобил ще се състои на 30 март на автомобилното изложение в Сеул. Не е известно ка... 

Заглавие: "ЛЕВИЦАТА!" и работодателите откриха много допирни точки в приоритетите си
Дата: 17.03.2023 12:01
Медия: Big5.bg

Заглавие: Проект в областта на ВЕИ представи ВТПП в Белоградчик
Дата: 16.03.2023 16:22
Медия: Телевизия Видин

Заглавие: Министър Пулев в Израел: Български и израелски компании ще си партнират във високите
технологии и киберсигурността
Дата: 17.03.2023 12:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Антон Стефов ще прави завод за бронирани автомобили в Благоевград
Дата: 17.03.2023 11:38
Медия: ТопПреса

Заглавие: Джипката SsangYong Torres минава на електрическа тяга (видео)
Дата: 16.03.2023 19:31
Медия: Autonews.bg

Заглавие: Искат равнопоставеност между пътния и жп транспорта
Дата: 16.03.2023 19:10
Медия: Списание "Логистика"

https://www.big5.bg/2023/03/17/%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D1%86%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%85/
https://www.vidin.tv/2023/03/16/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%B2-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B2%D1%82%D0%BF/
https://3e-news.net/bg/a/view/42141/ministyr-pulev-v-izrael-bylgarski-i-izraelski-kompanii-shte-si-partnirat-vyv-visokite-tehnologii-i-kibersigurnostta
https://toppresa.com/308999/%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%BE%D0%BD-%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%84%D0%BE%D0%B2-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0
https://www.autonews.bg/dzhipkata-ssangyong-torres-minava-na-elektricheska-tyaga-video/3/5880/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/30945/Iskat-ravnopostavenost-mezhdu-pytniq-i-zhp-transporta?page=


Движение за европейско развитие на българските железници – ДЕРБЖ, е изготвило Програма за модернизация и
развитие на българските железници. Тя ще бъде предложена на следващото правителство да бъде внесена и
приета от новия парламент. Това стана ясно по време на кръгла маса за състоянието на българските железници и
политиката за тяхното развитие. Интересът към нея беше доста голям. Сред присъстващ... 

Страховете, че всичко друго, освен повишаване с половин пункт, ще предизвика паника сред инвеститорите,
помогнаха за уреждането на решението на Европейската централна банка за лихвения процент в четвъртък,
според запознати източници, цитирани от "Блумбърг". Докато официални лица се срещаха през последните два
дни, трейдърите претърсваха финансовите пазари за признаци, че други кредитори може да ст... 

Година след появата си у нас, българската компания за бенефит спортни карти CoolFit се утвърди, като лоялен
партньор, както към работодателите, чиито служители ползват абонамент CoolFit, така и към собствениците на
спортни и релакс центрове. На какъв етап в развитието си е услугата в момента и какво планира ръководството в
близко бъдеще коментира мениджърският екип на CoolFit. - CoolFit беляза сво... 

Всяка година в България се издават около 200 патента, като най-често става дума за машини и съоръжения.
Голям интерес към патентоване има и в софтуерната индустрия. Здравната криза, която провокира бум на
дигиталната трансформация в бизнес отношенията, се е оказала допълнителен катализатор за заявителска
активност в областта на изкуствения интелект, каза проф. Владя Борисова, председател на Патент... 

Чистата печалба на руския газов монополист "Газпром" по руските счетоводни стандарти през 2022 г. е възлизала
на 747,246 млрд. рубли и е намаляла със 72,2 % в сравнение с предходната година, според отчета на компанията.
Приходите за отчетния период са се увеличили с 24,9 % - до 7,979 трилиона рубли. Себестойността на продажбите
е съставлявала 4,769 трилиона рубли, информират руските агенции. В от... 

На 22 март 2023 г. от 13:00 ч. в София ще се проведе специално събитие за възможностите за
интернационализация на български малки и средни фирми. Събитието се организира в рамките на изпълнението
на проект "Go International" по програма за трансгранично сътрудничество Interreg "Гърция – България" 2014 -
2020. Организатор на събитието е Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните пр... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Заглавие: ЕЦБ се стреми да успокои инвеститорите
Дата: 17.03.2023 12:23
Медия: Инфосток

Заглавие: Бенефит услуга по време на инфлация: как CoolFit успя да навлезе в корпоративния свят само за
година
Дата: 17.03.2023 12:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Изобретенията са ключови за икономиката на бъдещето
Дата: 17.03.2023 07:34
Медия: Informiran.net

Заглавие: Чистата печалба на "Газпром" е спаднала със 72,2 процента
Дата: 16.03.2023 17:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Събитие с B2B срещи в София представя възможностите за излизане на чужди пазари
Дата: 15.03.2023 09:43
Медия: Industry Info

Заглавие: Демерджиев се срещна с новоназначения посланик на Р Гърция в София Мариос Либеропулос
Дата: 17.03.2023 11:10
Медия: ABCnews.bg

https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/112403-etsb-se-stremi-da-uspokoi-investitorite
https://manager.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/benefit-usluga-po-vreme-na-inflacia-kak-coolfit-uspa-da-navleze-v-korporativnia-svat-samo-za-godina
https://www.informiran.net/%D0%B8%D0%B7%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA/
https://3e-news.net/bg/a/view/42120/chistata-pechalba-na-gazprom-e-spadnala-sys-72-2-procenta
https://industryinfo.bg/article/31060-sabitie-s-b2b-sreshti-v-sofiia-predstavia-vazmojnostite-za-izlizane-na-chujdi-pazari
https://www.abcnews.bg/bg/news/16790442076614/demerdzhiev-se-sreshtna-s-novonaznacheniya-poslanik-na-r-gartsiya-v-sofiya-marios-liberopulos


Вицепремиерът по обществен ред и сигурност и министър на вътрешните работи Иван Демерджиев проведе
работна среща с новоназначения посланик на Република Гърция в София Мариос Либеропулос. Двамата дадоха
висока оценка на активния политически диалог и партньорството между България и Гърция, включително в
областта на вътрешните работи. Изразиха единната позиция, че конструктивното сътрудничество е гар... 

За хората, които търсят свободата на самостоятелната заетост, подобно решение може да донесе сериозни
предимстваНапускането може да бъде най-добрия кариерен ход, ако имате яснота какво искате от живота си и не
се опитвате просто да "избягате" от негативите на настоящата си работа. Ако обмисляте да напуснете, за да
започнете собствен бизнес или да работите на свободна практика, ще се присъедините к... 

Соня Банкова, ръководител проекти Обучение и квалификация в ГБИТК, Диляна Карова, сертифициран бизнес
треньор по системата на ActionCOACH, "В развитие", 15.03.2023Темите, които предлагаме в обучителните
програми на Германо-българската индустриално-търговска камара, са постоянно актуални и винаги полезни -
управление на времето, управление на екипите, установяване на връзка с хората в екипа и управ... 

Интервю на Аида ПАНИКЯН - Проф. Михайлов, какво трябва да се направи за подобряване на качеството на
медицинските услуги? - Това е много сериозна тема, която обхваща цяла поредица от фактори. На първо място е
технологичното подсилване на болниците. Известно е, че по-голямата част от болниците са в сериозен финансов
недоимък и в много лоша материална база. Красивите и модерни болници, които виждаме... 

Парното, газът, както и метанът и пропан-бутанът за автомобилите ще поскъпнат заради предлаганото от
Министерството на финансите отпадане на намалените ставки на ДДС и акцизи, съобщава "Труд". Метанът ще
стане най-скъпото гориво на пазара, ако върнат стария начин на облагане на горивото. В момента средната цена
на метана е 2,79 лв. за кг, показват данни на специализирания сайт fuelo.com. При отпад... 

Минималната заплата в Гърция става 780 евро от 1 април, обяви министър-председателят Кириакос Мицотакис. В
момента минималното възнаграждение в южната ни съседка е 713 евро, последната актуализация беше през май
2022 г. Увеличението от април е с 9,4% и е максималното спрямо възможностите на бюджета, уточни гръцкият
премиер. По думите му то е и в рамките, в които бизнесът би могъл да го понесе. Нов... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Заглавие: Защо напускането на работа може да се окаже най-добрия кариерен ход?
Дата: 16.03.2023 14:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Бизнесът у нас не пести разходи за обучение на кадри
Дата: 15.03.2023 18:25
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Проф. Георги Михайлов: Тежкият проблем на здравната ни система е този с кадрите
Дата: 14.03.2023 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Шофьорите се кръстят от прогнозите колко ще скочат пак горивата
Дата: 17.03.2023 12:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Минималната заплата в Гърция става 780 евро от 1 април
Дата: 17.03.2023 12:13
Медия: Скандал

Заглавие: Емил Хурезяну: Очаквам решение за Шенген през втората половина на 2023 г.
Дата: 17.03.2023 11:39
Медия: 24 Часа

https://dbr.bg/4164
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/116365-biznesat-u-nas-ne-pesti-razhodi-za-obuchenie-na-kadri
https://www.duma.bg/prof-georgi-mihaylov-tezhkiyat-problem-na-zdravnata-ni-sistema-e-tozi-s-kadrite-n271812
https://bgvest.eu/895858/
https://www.skandal.bg/news/16790480273891/minimalnata-zaplata-v-gartsiya-stava-780-evro-ot-1-april
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/14014775


Конкретно решение относно присъединяването на Румъния към Шенген очаква през втората половина на
годината посланикът на Румъния в Австрия Емил Хурезяну. Това заяви самият той в интервю за австрийското
издание Профил (Profil), съобщи Диджи 24. "Искаме да бъдем третирани като равноправни партньори. И искаме
да ни кажат, че тази година все още има възможност. Очаквам декларация през юни и конкретно р... 

Конкретно решение относно присъединяването на Румъния към Шенген очаква през втората половина на
годината посланикът на Румъния в Австрия Емил Хурезяну. Това заяви самият той в интервю за австрийското
издание Профил (Profil), съобщи Диджи 24. "Искаме да бъдем третирани като равноправни партньори. И искаме
да ни кажат, че тази година все още има възможност. Очаквам декларация през юни и конкретно р... 

Има критичен недостиг на кадри в железниците, а тези, които са останали получават заплащане доста под
средното в страната. Тази констатация бе изведена на преден план по време на кръгла маса за състоянието на
българските железници и политиката за тяхното развитие. Сред присъстващите имаше представители на
ръководството на БДЖ и НКЖИ, бивши шефове на железниците, кандидат депутати и др.С тези ниски... 

Министерски съвет прие ключови изменения в производството по несъстоятелност. Промените идват след
предложени от Министерство на правосъдието изменения и допълнения на Търговския закон за усъвършенстване
на производството по несъстоятелност и разширяване на неговото приложно поле. За целта бяха отчетени редица
слабости в производствата по несъстоятелност - голяма продължителност, ниска ефективнос... 

От Фейсбук профила на Владимир Сираков От изтеклия в общественото пространство доклад на Министерството
на финансите става ясно, че управлението на публичните финанси е поставено под огромно напрежение. Ако
държавният бюджет запази вече приетите политики и тези, които вече са заложени за 2023 г. то бюджетният
дефицит ще експлодира до близо 7% от БВП. Всъщност това не е изненада в контекста на голе... 

Строителството на тунела под Шипка ще се забави, съобщава "Капитал". През лятото на 2022 г. бе подписан
договор за проектиране и строителство, което се отлага заради сгрешен Подробен устройствен план (ПУП). Това
става известно от допълнително споразумение, подписано от Агенция "Пътна инфраструктура" (АПИ) и
строителните компании.Изпълнителят е консорциум "ПСВТ", в който влизат три строителни фирми... 

Борис Костадинов, директор "Софтуерна интеграция" в "Информационно обслужване", разказва за

Заглавие: Посланикът на Румъния в Австрия: Очаквам конкретно решение за Шенген през втората половина на
годината
Дата: 17.03.2023 11:11
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Положението в железниците ни е трагично – не достигат кадри, заплащането е мизерно
Дата: 17.03.2023 10:08
Медия: Транспортал

Заглавие: Ключови изменения в производството по несъстоятелност прие правителството
Дата: 16.03.2023 14:33
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Този балон, на който долетяха Кирил и Асен се спихна
Дата: 16.03.2023 08:26
Медия: Днес+

Заглавие: 100 години са малко - пак измислят причини да бавят тунела под Шипка
Дата: 17.03.2023 12:09
Медия: 100 Вести

Заглавие: Как дигитализацията подобрява качеството на здравеопазването в България
Дата: 17.03.2023 12:03
Медия: Forbes Bulgaria

https://www.bta.bg/bg/news/balkans/425394-poslanikat-na-rumaniya-v-avstriya-ochakvam-konkretno-reshenie-za-shengen-prez-v
https://transportal.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B2-%D0%B6%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B8-%D0%B5-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D1%87/
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9A%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE-%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE_l.a_at.1_i.476627.html
https://dnesplus.bg/izbrano/tozi-balon-na-koyto-doletyaha-kiril-i-asen-se-spihna_1112077
https://www.stovesti.info/100-godini-sa-malko-pak-izmislyat-prichini-da-bavyat-tunela-pod-shipka-12275.html
https://forbesbulgaria.com/2023/03/17/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%87%D0%B5%D1%81/


дигитализацията в българското здравеопазване За електронно здравеопазване в България се говори от повече от
20 години. По какъв начин "Информационно обслужване" участва в електронизацията на процесите в сферата на
здравеопазването? През 2020 година "Информационно обслужване" започна работа по Националната з... 

Албания иска да се отърве от имиджа си на бедна, изолирана и изостанала страна, за да привлича повече туристи.
Строят се нови летища и курорти, страната подобрява инфраструктурата си. Как се променя Албания?Ако летите
до Албания, първото нещо, което ще видите преди кацане, е планината Дайти, която се извисява край столицата
Тирана. Дълги години Албания беше страна, обвита в тайнствена мъгла. След ... 

Парното, газът, както и метанът и пропан-бутанът за автомобилите ще поскъпнат заради предлаганото от
Министерството на финансите отпадане на намалените ставки на ДДС и акцизи, съобщава "Труд". Метанът ще
стане най-скъпото гориво на пазара, ако върнат стария начин на облагане на горивото. В момента средната цена
на метана е 2,79 лв. за кг, показват данни на специализирания сайт fuelo.com. При отпад... 

18 млрд.евро е планираната сума по програмата за подпомагане на Киев"Европейският съюз ще отпусне втория
транш от 1.5 млрд. евро макрофинансова помощ за Украйна". Това обяви заместник-ръководителят на
Европейската комисия Валдис Домбровскис. "Очакваме следващата седмица да преведем втория транш по
нашата разширена програма за макрофинансова помощ в размер на 1,5 млрд. евро на Украйна, за да помогн... 

Заглавие: Най-загадъчната страна в Европа: как се променя Албания
Дата: 17.03.2023 12:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Шофьорите се кръстят от прогнозите колко ще скочат пак горивата
Дата: 17.03.2023 11:35
Медия: Политиката

Заглавие: ЕС отпуска още 1.5 млрд. евро финансова помощ за Украйна
Дата: 17.03.2023 11:41
Медия: Дивидент

https://www.dw.com/bg/najzagadcnata-strana-v-evropa-kak-se-promena-albania/a-65021503
https://politikata.net/539893/
https://dividend.bg/es/es-otpuska-oshte-15-mlrd-evro-finansova-pomosht-za-ukrayna
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